
DELAC  
Meeting Minutes                                                                                                                                                                           July 27, 2017 

Present: 

Parents: Yanira Nuñez, Saul Gonzalez, Estefania Lopez, Marissa Alatorre, Angeles Nelson, Silveria 
Alcantara, Carmina Medina 
 
District: Eddie Caballero, Marilyn Adrianzen, Victoria Vega 

 
Meeting was called to order at 10:08 a.m. and was adjourned at 10:56 a.m. 
 

● Pledge of Allegiance  
● Welcome and Introductions 

  
 
New Business 
Review of The Consolidated Application and Reporting System-Marilyn Adrianzen 

Each year the District applies for grants to support the district. The District applied and shared with the DELAC 
committee the following grants: Title 1, Title 2 and Title 3. The DELAC committee was distributed a copy of the California 
Consolidated Application and had an opportunity to review the application and ask questions. Mr. Caballero answered 
all the committee’s questions and the DELAC committee would like to continue and share this information at our next 
DELAC meeting. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
DELAC  
Minutas de la junta 
27 de julio del 2017 

Presente: 

Padres: Yanira Nuñez, Saul Gonzalez, Estefania Lopez, Marissa Alatorre, Angeles Nelson, Silveria 
Alcantara, Carmina Medina  
 
 
Distrito: Eddie Caballero, Marilyn Adrianzen, Victoria Vega  

 
La junta empezó a las 10:08 a.m. se terminó a las 10:56 a.m. 

● Honores a la bandera. 
● Bienvenida y presentaciones 

.  
  
Asuntos a tratar: 
Revisar el Sistema de Reportes y Solicitudes Consolidadas-Marilyn Andrianzen 

Cada año el distrito solicita las subvenciones para apoyar al distrito.  El distrito solicitó para y compartió con el comité 
DELAC las siguientes subvenciones: Título 1, Título 2, y Título 3. Se compartió con el comité DELAC una copia de la 
solicitud consolidada de California (“California Consolidated Application”) y tuvo una oportunidad de repasar la solicitud 
y hacer preguntas.  El Sr. Caballero contestó todas las preguntas del comité y el comité DELAC le gustaría continuar y 
compartir está información en la próxima junta de DELAC.  
 

 


